
Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 
Protokół Nr XLVII/2023  

sesji 

Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 
odbytej w dniu  

29 marca 2023 r. 



 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 
Protokół nr XLVII/2023 

XLVII Sesja w dniu 29 marca 2023  
Obrady rozpoczęto 29 marca 2023 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:17 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 
2. Mirosław Gromek 
3. Beata Herman 
4. Michał Kacprzak 
5. Jarosław Konieczko 
6. Bogusław Konrad 
7. Anna Krajewska 
8. Robert Krajewski 
9. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 
10. Krzysztof Laska 
11. Ewa Orzechowska 
12. Waldemar Józef Pałys  
13. Jerzy Pawluczuk 
14. Paweł Adrian Pecura 
15. Mirosław Pędzich 
16. Andrzej Pęksa 
17. Mieczysław Stanisław Równy 
18. Mieczysław Szymalski 
19. Renata Teresa Trojanowska 
20. Henryk Wilczewski 
21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia 
posiedzenia, po przywitaniu zebranych poinformował, że dniu w dniu 12 marca 2023 
r. zmarł ś.p. Andrzej Sawoni; wieloletni samorządowiec, radny I,III,IV kadencji oraz 
Dyrektor Szpitala. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił minutę 
ciszy dla uczczenia pamięci ś. p. Andrzeja Sawoniego. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że zgodnie z 
uchwałą nr 44/400/2023 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 18 stycznia 2023 r. 
posiedzenie sesji Rady Miasta odbywa się w trybie połączonym tj. stacjonarnym i 
zdalnym. 

Głosowano w sprawie sprawdzenia obecności. 

Wyniki głosowania: 

OBECNY: 21, NIEOBECNY: 0 



Wyniki imienne: 

OBECNY (21) Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał 
Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, 
Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef 
Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, 
Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 
Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że na stan 21 
radnych bierze udział 21 członków Rady Miasta, w związku z czym wszystkie uchwały 
podjęte w toku obrad będą prawomocne. Dodał, dwóch radnych bierze udział w sesji 
za pośrednictwem środków porozumiewania się na odległość. /radny p. S. Równy oraz 
radny p. A. Pęksa/ 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Rada 
Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady. Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski 
zaproponował wprowadzenie do porządku obrad przedłożonego przez Burmistrza 
Miasta projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie upamiętnienia czci 
„Zawołanych po imieniu” na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. Przewodniczący Rady 
Miasta p. Robert Krajewski zapytał o inne wnioski bądź uwagi do porządku obrad.  

Brak wniosków bądź uwag do porządku obrad. 

Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w 
sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie upamiętnienia czci "Zawołanych po Imieniu" 
na terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zaproponował, by 
wprowadzony projekt uchwały stanowił punkt 4 Porządku obrad.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XLIV, XLV i XLVI  sesji Rady Miasta. 

4. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r., 



b. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazo-
wiecka na lata 2023-2038, 

c. w sprawie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2023 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie upamiętnienia 
czci "Zawołani po Imieniu" na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

6. Podjęcie  uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Ostrów Mazowiecka na rok 2023. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na 
lata 2023-2026” miasta Ostrów Mazowiecka. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru 
ochronnego lasu niestanowiącego własności Skarbu Państwa położonego w 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka obręb 0001. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 
opłat rocznych za trwały zarząd. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów Ma-
zowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu.   

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/20/2018 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dni 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 2023 r. 

14. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

15. Informacje z działalności: 

a. Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza 
z wykonania uchwał Rady, 

b. Przewodniczącego Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

16. Wolne wnioski i sprawy różne. 

17. Zakończenie obrad. 

3. Przyjęcie Protokołów z XLIV, XLV i XLVI sesji Rady Miasta. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że 
protokoły z  XLIV, XLV, XLVI sesji Rady Miasta był przekazany radnym do wglądu i do 
dnia poprzedzającego dzisiejszą sesję nikt nie zgłosił uwag do ich treści, w związku z 
tym stwierdził, że protokoły został przez Radę Miasta przyjęte. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie upamiętnienia 
czci "Zawołanych po Imieniu" na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer rozpoczął wprowadzenie do tematu informując,  
iż projektem upamiętniającym Polaków ratujących Żydów w czasie II wojny światowej 
na terenie Polski zajmuje się Instytut Pileckiego. Wspomniał, że władze państwowe 



ustanowiły święto narodowe przypadające na dzień 24 marca upamiętniające osoby 
ratujące Żydów pod okupacją niemiecką.  

Dyrektor Muzeum Dom Rodziny Pileckich p. Karol Madaj za pomocą prezentacji 
multimedialnej przedstawił informacje o projekcie „Zawołani po Imieniu”.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zwrócił się o zadawanie pytań do Dyrektora 
MDRP p. Karola Madaja. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska w sprawie 
upamiętnienia czci "Zawołanych po Imieniu" na terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podał, że wraz z końcem marca p. Karol Madaj 
przestaje pełnić funkcję Dyrektora Domu Rodziny Pileckich. Podziękował p. Karolowi 
Madaj za dotychczasową współpracę. Powiedział o wyjątkowym charakterze instytucji 
Muzeum Dom Rodziny Pileckich. Podkreślił, że p. Karol Madaj kierował zwieńczeniem 
prac muzeum jako instytucji w postaci otwarcia wystawy stałej w MDRP, co pozwoliło 
na nadanie statusu muzeum temu miejscu.   

Dyrektor Muzeum Dom Rodziny Pileckich Karol Madaj złożył podziękowania za 
możliwość kierowania Muzeum Domu Rodziny Pileckich  
oraz doprowadzenia do najważniejszego wydarzenia tego miejsca, czyli otwarcia 
wystawy stałej. Zwrócił się z podziękowaniami do pracowników, a także osób 
zaangażowanych w prace Muzeum Dom Rodziny Pileckich. Wskazał, że nowym 
dyrektorem Muzeum Dom Rodziny Pileckich będzie p. Karolina Kolbuszewska, 
obecnie kierownik działu historyczno-edukacyjnego. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer korzystając z trwającej sesji Rady Miasta złożył 
życzenia kierownik działu historyczno – edukacyjnego w MDRP p. Karolinie 
Kolbuszewskiej  
z okazji objęcia stanowiska dyrektora w MDRP. Dodał, że w dniu jutrzejszym odbędzie  
się oficjalne przekazanie dokumentów od Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego 
p. Piotra Glińskiego. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poprosił kierownik działu 
historyczno – edukacyjnego w MDRP p. Karolinę Kolbuszewską o zabranie głosu. 

Kierownik działu historyczno – edukacyjnego w MDRP p. Karolina 
Kolbuszewska zwróciła uwagę, że ostatnie dwa lata intensywnej pracy w MDRP 
wpłynęło na rozwój tej instytucji. Nadmieniła, że dalsza działalność Muzeum będzie 
związana z wykorzystaniem potencjału tej instytucji w stosunku do mieszkańców 
miasta oraz osób zainteresowanych muzeum. Poinformowała, że nauczyciele wraz z 
uczniami zakwalifikowanymi do fazy ćwierćfinałowej ogólnopolskiego turnieju debat 



oksfordzkich z entuzjazmem liczyli na kwalifikacje do finału tego konkursu, ponieważ 
będzie się rozgrywać w MDRP. 

Nie było innych głosów dyskusji. 

5. Podjęcie uchwał:  
a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r.,  
b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 
Mazowiecka na lata 2023-2038,  
c) w sprawie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiadomił, że Komisje 
analizowały projekty uchwał. Przedstawił następująco wyniki głosowań: Komisja 
Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego w przypadku 
wszystkich projektów uchwał:  4 głosami „za” przy  0 głosów „przeciw” i 2 głosach 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał w przedstawionym 
kształcie; Komisja Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami: 
4 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 
zaopiniowała projekty uchwał w przedstawionym kształcie, Komisja Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 5 głosami „za” przy 
0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekty 
uchwał w przedstawionym kształcie. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zasugerował procedowanie punktu w formie 
zadawania pytań. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 
2023 r. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, 
Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar 
Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej 
Pęksa, Mieczysław Szymalski, Edward Zalewski 
PRZECIW (1) 
Henryk Wilczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Mieczysław 
Stanisław Równy, Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2023-2038 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, 
Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar 



Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej 
Pęksa, Mieczysław Szymalski, Edward Zalewski 
PRZECIW (1) 
Henryk Wilczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Mieczysław 
Stanisław Równy, Renata Teresa Trojanowska 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego w 2023 r. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Robert 
Krajewski, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł 
Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Edward 
Zalewski 
PRZECIW (1) 
Henryk Wilczewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Renata Teresa 
Trojanowska 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Ostrów 
Mazowiecka na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony Środowiska 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: 5 głosami „za” przy 0 głosów 
„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, natomiast Komisja Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: 7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 
0 głosów „wstrzymujących się”. 

Sekretarz Miasta p. Sylwia Katarzyna Kos udzieliła informacji o wprowadzonej 
autopoprawce uwzględniającej opinię Powiatowego Lekarza Weterynarii. Zwróciła się 
do Rady Miasta o pozytywne przyjęcie projektu uchwały wraz  
z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta 
Ostrów Mazowiecka na rok 2023 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 



Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

7. Podjęcie uchwały w sprawie „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami na 
lata 2023-2026” miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: 5 głosami „za” 
przy 0 głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Brak głosów dyskusji.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie „Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami na lata 2023-2026” miasta Ostrów Mazowiecka.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru 
ochronnego lasu niestanowiącego własności Skarbu Państwa położonego w 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka obręb 0001. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że Komisja 
Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu: 6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 
0 głosów „wstrzymujących się. 

Radny p. Stanisław Dylewski zauważył, że w innych miejscowościach powstają 
inicjatywy przeciwstawiające się pozbawiania charakteru ochronnego lasów, ponieważ 
następnym krokiem będzie dążenie do przekształcenia tych terenów w działki 
budowlane. Podał przykład gminy Michałowice, gdzie władze gminy wydały negatywną 
opinię w tej kwestii. Przytoczył fragment artykułu informującego o funkcji lasów 
ochronnych. Podkreślił, że lasy są dobrem narodowym. Wspomniał, że proponowany 
projekt uchwały dotyczy 70 ha lasów. Zapytał Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera 
jako ornitologa oraz Radnego p. Bogusława Konrada, który w przeszłości był 
nauczycielem biologii czy w lesie ujętym w zaproponowanym projekcie uchwały nie 
znajdują się siedliska ptaków. Wspomniał o inicjatywie radnego p. Bogusława Konrada 
dot. powstrzymania wycinki traw na stawie, ponieważ były tam siedliska ptaków. 
Powiedział, że ptaki nie posiadające siedlisk będą żyć w mieście wpływając na 
wizerunek ulic miasta. Pytał czy władze miasta posiadają zgodę wszystkich właścicieli 
lasów objętych w zaproponowanym projekcie uchwały na zniesienie statusu lasu 
ochronnego. Spytał o cel pozbawiania charakteru ochronnego lasu. 



Radny p. Krzysztof Laska wytłumaczył, że podjęte przez Radę Miasta opinie w 
formie uchwały są potrzebne do prac związanych z opracowaniem planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta. Zwrócił uwagę na załącznik do 
proponowanego projektu uchwały, w którym mowa o skutkach wylesienia jakim będzie 
przeznaczenie działki na cele nieleśne. Wyraził zdanie, iż treść wspomnianego 
załącznika nie zawiera wystarczającej ilości informacji albo stanowi przekroczenie 
uprawnień. Radny powiadomił, że zgadza się na wylesienie lasów w ilości potrzebnej 
do zabudowy mieszkaniowej, lecz bez zmieniania charakteru działki na inną niż leśną. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że proponowany projekt uchwały 
pozbawia charakteru ochronnego lasu na działkach, ale nie zmienia przeznaczenia 
działek. Zadeklarował, że podjęcie uchwały w konsekwencji nie prowadzi do wycinania 
lasu. Dodał, że władze miasta proponując projekt uchwały w przedstawionym kształcie 
realizują procedurę umożlwiającą właścicielom działek budowę domu. 

Radny p. Stanisław Dylewski (Ad Vocem) zacytował fragment uzasadnienia do 
projektu uchwały: „Pomimo posiadanych informacji co do braku występowania na 
terenie miasta lasów ochronnych w toku prowadzonej procedury nie uzyskano zgody 
Marszałka Województwa na zmianę przeznaczenia gruntu leśnego na cele nieleśne 
ze względu na fakt, że grunty leśne z mocy prawa posiadają status lasu ochronnego.” 
Przytoczył fragmenty załącznika do proponowanego projektu uchwały dot. skutków 
ekonomicznych, społecznych i przyrodniczych pozbawienia charakteru ochronnego 
lasu. Spytał czy Burmistrz Miasta posiada opinie ekspertów do wymienionych skutków. 

Radny p. Krzysztof Laska (Ad Vocem) podkreślił, że poprzedni plan 
zagospodarowania przestrzennego miasta nie przewidywał możliwości podziału 
nieruchomości leśnej. Z kolei opracowując nowy plan zagospodarowania 
przestrzennego miasta władze miasta uwzględniają prawo dla właścicieli działki leśnej 
do podziału takiej działki. Wskazał, przepisy prawa będą szczegółowo określać zakres 
podziału działki leśnej. Powtórzył, iż projekt uchwały przewiduje pozostawienie 
charakteru działki dając prawo do zabudowy. Uznał, że użyty w załączniku zapis o 
uzyskaniu zgody przez Marszałka Województwa  na przeznaczenie gruntów leśnych 
na cele nie leśne wprowadza w błąd odbiorów. 

Radny p. Bogusław Konrad złożył podziękowania Burmistrzowi Miasta p. 
Jerzemu Bauerowi oraz Radnemu p. Krzysztofowi Lasce za zabranie głosu w dyskusji, 
dzięki czemu precyzyjnie określono zakres uchwały. Wyraził zdanie, że odbiorcy 
mogliby błędnie zrozumieć czego dotyczy proponowany projekt uchwały. 

Nie było innych głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia 
charakteru ochronnego lasu niestanowiącego własności Skarbu Państwa położonego 
w terenie miasta Ostrów Mazowiecka obręb 0001. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Jarosław Konieczko, Bogusław Konrad, Anna 
Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 
Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, 
Andrzej Pęksa, Edward Zalewski 
PRZECIW (1) 
Stanisław Dylewski 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Michał Kacprzak, Jerzy Pawluczuk, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 
rocznych za trwały zarząd. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski komisje analizowały projekty 
uchwał. Przedstawił następująco wyniki głosowań: Komisja Gospodarki Finansowej i 
Rozwoju Społeczno – Gospodarczego 6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 
głosów „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
przedstawionym kształcie; Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, 
Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” 
i 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
przedstawionym kształcie. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat rocznych za trwały zarząd. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów 
Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przedstawił wyniki głosowań 
komisji analizujących projekt uchwały: Komisja Planowania Przestrzennego, 
Budownictwa i Gospodarki Gruntami: 6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 
kształcie., Komisja Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz Ochrony 
Środowiska 5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta 
Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 



Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/20/2018 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dni 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że Komisja 
Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku 
Publicznego 7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr III/20/2018 Rady 
Miasta Ostrów Mazowiecka z dni 19 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia 
wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.l 

Wyniki głosowania: 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław 
Konieczko, Bogusław Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga 
Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy 
Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław 
Stanisław Równy, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wyjaśnił, iż w dniu 13 grudnia 
2022 r. do Rady Miasta Ostrów Mazowiecka wpłynęła skarga Anny Woźnickiej zam. w 
Łodzi na działalność Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. Skarga została złożona 
w związku z niewykonywaniem przez Burmistrza Miasta czynności nakazanych 
prawem, polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych 
dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego za 
pośrednictwem usług danych przestrzennych zgodnie z obowiązującym prawem. 
Wytłumaczył, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 20 marca 
2023 r. zapoznała się z wyjaśnieniami Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka 
zawartymi w piśmie RG-P.6722.38.2022 z dnia 25 stycznia 2023 r., którego załącznik 
stanowią wyjaśnienia uzyskane od firmy GISON Sp. z o.o. Firma GISON Sp. z o.o. w 
ramach umowy Nr RG-P.272.1.2022 z dnia 21.02.2022 r. wykonała prace i wdrożyła 
Systemy Informacji Przestrzennej miasta Ostrów Mazowiecka. Nadmienił, że w opinii 
Komisji Skarg Wniosków i Petycji skarga jest bezzasadna ponieważ w sprawie nie 
można mówić o tym, że Burmistrz nie wykonuje czynności nakazanych prawem, 
polegających na zapewnieniu dostępu do danych przestrzennych dotyczących 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego za pośrednictwem usług 
danych przestrzennych zgodnie z obowiązującym prawem. Burmistrz Miasta w dniu 
21 lutego 2022 r. zawarł umowę Nr RG-P.272.1.2022 r. z GISON Spółka z o.o., która 
na jej podstawie wykonała prace i wdrożyła Systemy Informacji Przestrzennej miasta 



Ostrów Mazowiecka. Dodał, że z wyjaśnień firmy wynika, że: "- Urząd prowadzi i 
udostępnia swój System Informacji Przestrzennej, który pozwala na pełną dostępność 
do wizualizacji danych przestrzennych dot. zbiorów MPZP w formie rastrowej, a także 
możliwość pobierania kompletnych i aktualizowanych na bieżąco zbiorów APP. - 
Urząd udostępnia usługi sieciowe (przeglądania, pobierania, wyszukiwania) dla 
zbiorów MPZP i SUiKZP w odpowiednim standardzie w krajowej Ewidencji Zbiorów i 
Usług Danych Przestrzennych prowadzonej przez Główny Urząd Geodezji i 
Kartografii." Udzielił informacji, że Komisja biorąc powyższe pod uwagę wypracowała 
przedłożony projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 
Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Mieczysław Stanisław Równy 
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Dylewski 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski udzielił informacji, że Komisje 
stałe Rady Miasta na posiedzeniach przed sesją Rady Miasta przyjęły plany prac 
komisji. Dodał, że Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego dokonała przesunięcia w terminarzu 
rozpatrywania spraw względem przedstawionego radnym projektu. 

Brak głosów w dyskusji. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji 
stałych Rady Miasta Ostrów Mazowiecka na 2023 r ze zmianą. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Jarosław Konieczko, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Mieczysław Stanisław Równy, Mieczysław 
Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Stanisław Dylewski 



14. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wskazał, że Komisje 
zapoznały się z informacją o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta 
przyjęła informacje o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2023 r. 

15. Informacje z działalności: 
a) Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 
uchwał Rady,  
b) Przewodniczącego Rady Miasta w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji o pomyślnym przebiegu prac 
inwestycji dot. budowy szkoły na ul. Partyzantów. Złożył podziękowania wykonawcy 
inwestycji, kierownictwu oraz pracownikom Urzędu Miasta za udział w pracach przy 
wskazanej inwestycji. Poprosił o zadawanie pytań. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o dyżurach 
Przewodniczącego obywających się w każdą środę. Powiedział, że aktywnie 
odpowiada na zaproszenia do uczestnictwa w obchodach różnych świąt. 

16. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przypomniał o obowiązku 
złożenia oświadczeń majątkowych do końca kwietnia br. 

Radny p. Paweł Adrian Pecura podał pod zastanowienie organizację tzw. 
wyprzedaży garażowej na terenie miasta, dzięki czemu mieszkańcy mieliby szansę na 
sprzedaż niepotrzebnych, a działających rzeczy. 

Radny p. Mieczysław Szymalski zwrócił się z pytaniami:  
- o etap  inwestycji budowy komisariatu policji na ul. Broniewskiego;  
- stan inwestycji drogowej na ul. Małkińskiej;  
- plany związane z torami kolejowymi przy ul. Białej, ul. Stacyjnej do ul. Sikorskiego 
przejętymi od PKP. Wspomniał o pomyśle przerobienia torów kolejowych na ulicę. 

Radny p. Krzysztof Laska powiedział, że mieszkańcy ul. Różańskiej skarżą się 
na uciążliwy ruch tranzytowy. Wymienił, że obecnie na ul. Różańskiej są 32 przełomy, 
domy posadowione przy tej ulicy posiadają pęknięcia, pobocza się zapadają, 
zmniejszył się komfort życia mieszkańców ulicy przez drgania podczas przejazdu 
tirów. Powiedział, że mieszkańcy ulicy złożą pismo z prośbą o podjęcie działań władz 
miasta w tej sprawie. Dodał, że ulica Różańska jest jedną z największych ulic miasta. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział o następujących sprawach:  
- brakujących obrazach burmistrzów miasta, które wisiały na ścianie sali 
konferencyjnej Ratusza przed remontem; 
- złego stanu szaletu miejskiego. Zaznaczył, że należy zadbać o to miejsce bądź 
zorganizować toalety tzw. toi toi z uwagi na brak miejsca do skorzystania z toalety na 
terenie miasta, zwłaszcza w weekendy.; 
– zapadniętych studzienkach oraz widocznych pęknięciach na wysokości figurki 
Matki Boskiej na ul. Kościuszki. Wspomniał również, że nadal na tej ulicy pojawią się 
zastoje wody po opadach deszczu; 
– uszkodzonego chodnika położonego wzdłuż Liceum Ogólnokształcącym im. 



Mikołaja Kopernika, który w dalszym ciągu nie został naprawiony przez wykonawcę 
inwestycji parkanu we wspomnianej placówce oświaty; 
– zmniejszonej przestrzeni targowiska miejskiego na ul. Broniewskiego, 
utrudniającego handel i przejazd samochodami. Nadmienił, że zmniejszony obszar 
rynku będzie oznaczać mniejsze wpływy do budżetu miasta. Zapytał w czego 
wynikają mniejsze wpływy do budżetu miasta z funkcjonowania targowiska mimo 
nadzorowania tego miejsca przez ZGK. Podał pod zastanowienie powiększenie 
obszaru targowiska o teren, gdzie obecnie znajduje się duża ilość ziemi. Negatywnie 
ocenił oddanie części targowiska pod budowę cmentarza żydowskiego. 

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska wspomniała, że przejazdy 
samochodów ciężarowych są uciążliwe na ul. 3 Maja, gdzie znajdują się sygnalizacje 
świetlne wymuszające zatrzymanie tych pojazdów. Poprosiła o zadbanie, by na 
bieżąco znikały zagłębienia pojawiające się na ulicy, ponieważ zwiększają drgania 
przejeżdżających samochodów ciężarowych. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji, że: 
- władze miasta wraz z Komendą Powiatową Policji podejmują dostępne działania w 
sprawie przyspieszenia inwestycji budowy nowego budynku Komendy Powiatowej 
Policji korzystając  
z możliwych okazji do poruszania tego tematu. Dodał, że inwestycja miasta została 
zawarta w załączniku do ustawy gwarantującej środki pieniężne na ten cel; 
–samorząd województwa planuje przeznaczenie środków pieniężnych na 
dokończenie inwestycji na ul. Małkińskiej. Dodatkowo z nieoficjalnych informacji 
wynika, iż został wyłoniony wykonawca tej inwestycji; 
– przejęte przez miasto tory kolejowe stanowią szlak ułatwiający dostęp do terenów 
nieposiadających obecnie komunikacji. Nadmienił, że zmiana nieużywanych torów 
kolejowych na drogi wymaga spełnienia regulacji prawnych oraz zaplanowania ilości 
potrzebnej do przekształcenia na drogi; 
 – władze miasta zgadzają się z uciążliwością jaką jest wzmożony ruch drogowy na 
ul. 3 Maja oraz ul. Różańskiej. Ponadto pojazdy ciężarowe korzystają z przejazdu ul. 
Prusa- Lubiejewska mimo widocznego oznakowania. Władze miasta w tej sprawie 
zwracały się o zwiększoną czujność Policji i Straży Miejskiej; 
– władze miasta analizują sposoby na zaplanowanie przedsięwzięcia ul. Różańskiej 
korzystając z opinii fachowców; 
– portrety burmistrzów miasta ponownie będą wisieć na ścianie w sali konferencyjnej 
Ratusza; 
– pojawi się szalet miejski;  
- władze miasta zweryfikują pęknięcie na ul. Kościuszki;  
- zastoje wody na ul. Kościuszki pojawiające się po opadach deszczu nie są w 
nadmiernej ilości;  
- władze miasta są w kontakcie z władzami powiatu w sprawie naprawy chodnika na 
ul. Warchalskiego; 
– pomyślnie przebiegł proces wytyczenia nowej przestrzeni targowiska miejskiego na 
ul. Broniewskiego. Podkreślił, że miasto uzyskało porozumienie na uregulowanie 
kwestii terenu na ul. Broniewskiego przez co stanie się właścicielem tego gruntu. 

Prezes ZGK p. Bartłomiej Pieńkowski podał, że minęły dwa poniedziałki 
funkcjonowania targowiska miejskiego po dokonanych zmianach. Wskazał, że spółka 
jest trakcie podpisywania umów dzierżawy z osobami handlującymi na targowisku 
miejskim, którzy losowo otrzymali miejsce do handlu. Wytłumaczył, że obecnie 
uporządkowano dostępny teren, a ZGK będzie starać się wygospodarować więcej 



przestrzeni dla targowiska. Wyjaśnił, że przychód z funkcjonowania targowiska jest 
inwestowany w ten teren. Dodał, że spółka ma w planach dalsze prace porządkowe 
na terenie targowiska poprzez samodzielne złożenie wniosku o dofinansowanie na ten 
cel bądź za pośrednictwem miasta. 

Radny p. Waldemar Józef Pałys wspomniał, że:  
- zastoje wody na ul. Kościuszki powiały się w dwóch miejscach: przy wjeździe do 
Liceum Ogólnokształcącym oraz przy wjeździe do hali sportowej. Nadmienił, że 
obecnie odcinek ul. Kościuszki od skrzyżowania z ul. Warchalskiego do ul. Armii 
Krajowej jest w całości niedrożny o zastoje wody. Wyraził nadzieję, że wykonawca ul. 
Kościuszki rozwiąże wspomniany problem.  
- samochody zaparkowane przy przejściu dla pieszych obok sklepu Stokrotka 
powodują ograniczoną widoczność osób korzystających z przejścia dla pieszych lub 
ścieżki rowerowej;   
- w pobliżu przystanku autobusowego bez wiaty na ul. Kościuszki nie ma kosza na 
śmieci,  
a poprzedni został usunięty z powodu zdewastowania; 
- niektóre obudowy drzew rosnących na ul. Kościuszki wymagają naprawy. 

Radny p. Stanisław Dylewski podał, że zastój wody pojawia się na ul. 
Lubiejewska na wysokości ul. Cmentarnej. Wspomniał o zaniedbanym cmentarzu 
żydowskim na ul. Wołodyjowskiego. Spostrzegł, że autobus miejski stwarza 
niebezpieczeństwo zatrzymując się na drodze w celu wypuszczenia pasażerów przy 
przystanku autobusowym na ul. Kościuszki. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przypomniał, że ul. Lubiejewska na wysokości 
ul. Cmentarnej jest ulicą wojewódzką. Poinformował, iż w odpowiedzi na pojawiąjące 
się potrzeby utworzenia nowego boiska władze miasta w porozumieniu z władzami 
powiatowymi wypracowują rozwiązanie polegające na modernizacji istniejącego 
boiska na ul. Rubinkowskiego. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaprosił do wzięcia 
udziału w przysiędze wojskowej Wojsk Obrony Terytorialnej na stadionie Omega przy 
ul. Trębickiego dnia 1 kwietnia o godz. 11.00. Złożył życzenia z okazji zbliżających się 
Świąt Wielkanocnych oraz zaprosił Radę Miasta na spotkanie wielkanocne do Urzędu 
Miasta, które odbędzie się 5 kwietnia o godz. 15.00. 

17.Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że porządek 
obrad 47 – ej sesji Rady Miasta został wyczerpany. Podziękował za aktywny udział w 
obradach sesji, i zamknął obrady 47 – ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

 Robert Krajewski 

Przygotowała: Magdalena Pazik – pomoc administracyjna 

 

Przygotowano przy pomocy programu e-Sesja. Przebieg sesji zawiera nagranie 
dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Ostrów 
Mazowiecka. Nagranie - Miasto Ostrów Mazowiecka (ostrowmaz.pl) 

http://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=200977

